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ORSZÁOCYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénvlfi kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124. (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csab a
honvédelmi miniszterhez

„Mikor és miként számoljakfel a Honvédkúrliáz adóssrYgkllományát? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/1201 . számon benyújtott kérdésemre adott írásbeli válaszában tájékoztatást adott az MI- I
Egészségügyi Központ finanszírozási helyzetének javítására tett erSfőszítésekről . Válaszából kitűnik,
hogy ezek az erőfeszítések Miniszter Úr megítélése szerint is csupán részeredményeket hoztak . A
finanszírozás kismértékű javulása, és a szigorú takarékossági intézkedések ellenére az MH
Egészségügyi Központ továbbra is nagyon jelentős tartozásállománnyal rendelkezik. Augusztus 31-én
harminc napon túl lejárt szállítói tartozása 731 MFt, hatvan napon túl lejárt szállítói tartozása 2 .476
MFt volt .

Ez a hatalmas mértékű tartozásállomány hosszú távon nyilvánvalóan nem tartható, és ennek
felszámolására az MM Egészségügyi Központ önmaga akkor sem Ienae képes, ha a gazdálkodás i
helyzete máról holnapra egyensúlyba kerülne. Ezért az MH Egészségügyi Közpon t
adósságállományának felszámolása aktív kormányzati szerepvállalást és külső források bevonását
igényli.

Fentiekre figyelemmel kérdezem tisztelt Miniszter Urat, milyen tervekkel rendelkeznek a M H
Egészségügyi Központ adósságállományának felszámolására? Mikor, milyen forrásból tervezi a
Kormány az MM Egészségügyi Központ tartozásállományának rendezését ?

Budapest, 2014, november 7 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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